
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2011-11-24, § 24 

 

 Tid Torsdagen den 24 november 2011 kl 16.40 – 17.40 
   

 Plats Stora Kollegiesalen, Stadshuset 
   

 Justerat Måndagen den 5 december 2011 

 
 

 

 

Ulla Hamilton Emilia Hagberg 

  
Närvarande 

 
Beslutande ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M), ordföranden  

Emilia Hagberg (MP) vice ordföranden  

 

Bo Arkelsten (M)  

Daniel Valiollahi (M)  

Datevig Mardirossian Lönn (M)  

Annika Davidsson (M)  

Mark Klamberg (FP)  

Jonas Naddebo (C)  

Malte Sigemalm (S)  

Annika Ödebrink (S)  

Oskar Levin (S)  

Martin Hansson (MP)  

Kajsa Stenfelt (V)  

 
 

 Ersättare:  

Peter Abelin (M)  

Christoffer Kuckowski (M) §§ 1 - 16 

Inga-Lill Larsson (M)  §§ 2 - 30 

Charlotta Schenholm (FP)  

Jesper Svensson (FP)  

Göran Oljeqvist (KD)  

Margareta Stavling (S)  

Jimmy Lindgren (S)  

Hanna Helsing (S)  

Hampus Rubaszkin (MP)  

Maria Antonsson (MP)  

  

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Per Anders Hedkvist, Ted Ell, Staffan Forsell, Åse Geschwind, 

Lars Jolérus, Ulla Ritzén och Marita Söderqvist samt personalföreträdaren Luis Lopez 

§§ 1-20 och §§ 22-30 och biträdande borgarrådssekreteraren Martin Savén från roteln. 

 



  

 
 § 24 

Utveckla en Stockholmsmodell för trädvärdering 
Dnr T2011-520-01054 

 
Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutar enligt trafikkontorets förslag: 

 

1 Trafik- och renhållningsnämnden godkänner kontorets tjänsteutlåtande. 

 

2 Trafik- och renhållningsnämnden ger trafikkontoret i uppdrag att ta fram en 

 stadsövergripande handlingsplan avseende olovlig trädfällning för fastställande  

 i kommunfullmäktige. 

 
Handlingar i ärendet 

Trafikkontorets tjänsteutlåtande från den 1 november 2011. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Ulla Hamilton (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Emilia Hagberg m.fl. (MP) enligt 

följande: 

 

Det är synnerligen positivt att kontoret föreslår att en så kallad 

bruksvärdesmodell bör användas samt att denna även ska kunna kompletteras 

med faktorer som läge och dyl. För att fastställa pris på ersättningskrav.  

 

Problemet med att endast ett fåtal träd idag skyddas i detaljplaner är stort. Idag 

fälls ett stort antal träd inom stadens villaområden utan att staden kan agera. I 

modellen behöver strategier tas fram för hur skydd av träd ska kunna arbetas in i 

detaljplanerna när dessa ändras eller nya tillkommer. Ett närmare samarbete med 

stadsbyggnadskontoret behöver således komma till i det fortsatta arbetet med 

modellen. En total inventering av stadens detaljplaner för detta ändamål är dock 

såklart inte möjligt. Det är heller inte rimligt att privata villaägare regelbundet 

skall nekas att såga ned träd. Men fällningar bör alltid föregås av en 

tillståndsprövning där staden ska vid behov kunna säga nej.   

Det är idag även förhållandevis lätt och resurseffektivt att följa upp olovliga 

fällningar via satellitbilder och kartor på internet, som exempelvis Google Earth. 

Via dessa och sidor som t.ex. hitta.se kan även kontroller i efterhand ska av 

trädens storlek och dyl. 

 

Vid arbeten och exploateringar i anslutning till särskilt skyddsvärda träd behöver 

en större medvetenhet samt respekt komma till för trädens känsliga rotsystem. 

Det får inte bli så att förutsättningarna för ett träd att överleva på sikt slås ut. 

 

 

 

 



  

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


